
JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  2008.  július  24-én  18:00  órai  kezdettel  a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal Dísztermében tartott ismételt nyílt ülésről.

Jelen  vannak: Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök,  Záhonyi  Zoltán,  Lomen  Attila,  Kiss  Dénes 
László  bizottsági tagok

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző, Sahin-Tóth Jenőné pü.csop.vezető
Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Dr.Páczi Antal alpolgármester, 
Sasvári  Istvánné mb.igazgató,  Szűcs István vezető főtanácsos, Dr.Pácziné Félix Anna bizottsági 
elnök
Távollévő bizottsági tag: Tóth Attila 

Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy  a  bizottság 
határozatképes,  mivel  a  megválasztott  bizottsági  tagok  több,  mint  fele  (4  fő)  jelen  van.  A 
jegyzőkönyv vezetésére felkéri Sahin-Tóth Jenőnét. A jegyzőkönyv hitelesítésére felkéri  Lomen 
Attila bizottsági tagot. Kéri elfogadni a jegyzőkönyvvezető személyére és a jegyzőkönyv hitelesítő 
személyére tett javaslatot.

A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a jegyzőkönyvvezető  és  a  jegyzőkönyv hitelesítő 
személyére tett javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja. 

Dr. Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  kérdezi,  hogy mindenki  megkapta-e a  meghívót,  és  a  hozzá 
tartozó anyagot.  Felolvassa a  kiküldött  meghívóban szereplő napirendet.  Kéri  az  1-es és a 2-es 
napirend cseréjét.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: kiküldésre  került  az  anyagban  a  2-74/2008.számú  előterjesztés,  2-
78/2008.számú előterjesztés.
Dr. Práczki Péter bizottsági elnök:   nem találja az előterjesztést. Biztos, hogy a 2-78/2008.számú 
előterjesztés a Jujutsu jutalomkeretének a biztosítása?
Vargáné Vass Éva jegyző: igen a 2-78/2008.
Dr. Práczki Péter bizottsági elnök:  akkor ezt az egyebekben tárgyalja a bizottság.
Vargáné Vass Éva jegyző: javasolja napirendi pontként felvenni. További napirendi pont javaslat a 
2-79/2008.számú előterjesztés haszonbérleti kérelmek elbírálására, a 2-80/2008.számú előterjesztés 
a  közvilágítás  bővítésére,  valamint  kéri  a  bizottságot,  hogy  a  mai  napon  Monortól  megkapott 
megállapodás-tervezetet tárgyalja, és alkosson véleményt a Képviselő-testület részére, és napirendi 
pontként vegye fel az „önkormányzatok tulajdonosi megállapodás, egyezségre Monorierdő önálló 
településsé nyilvánítását követő vagyonmegosztásról” szóló megállapodás-tervezetet. 
Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: megkérdezi  a  jegyzőkönyvvezetőt,  hogy  elmondják-e  még 
egyszer a napirendi pontokat.
Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető: köszöni szépen nem kell, tudta követni.
Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: ismét  visszatérnek  a  szavazásra,  szeretné  az  1-es  és  a  2-es 
napirendi pontokat megcserélni, felolvassa a két napirendi pontot. Két további napirendi pontban 
szeretne változást a 4-es és 5-ös napirendi pont, felolvassa a napirendi pontokat. A maga részéről 
áttanulmányozta,  és úgy gondolja a költségvetés tekintetében,  hogy ez a két tervezetet  mélyebb 
gondolkodást tenne szükségessé, tehát  úgy gondolja, hogy ezért  ezt  jobban át  kellene gondolni, 
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hogy megfelelő véleményt tudjanak mondani, és ezért a 4-es és az 5-ös napirendet szeretné levenni. 
Éppen  ezért  szeretné,  ha  a  tagság  megszavazná  a  két  napirendi  pontot  le  szeretné  venni  a 
napirendről.  Nem fogják megtárgyalni  javasolja,  hogy szeptemberben vegyék  át.  Kérdezi,  hogy 
van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése.
Lomen Attila: nem érti miért kell szeptemberben tárgyalni a 4-es és 5-ös napirendeket.
Kiss Dénes László: ő sem érti miért kell szeptemberben tárgyalni az említett napirendeket, hiszen 
2007 óta görgeti  maga előtt  a Képviselő-testület  ennek a rendeletnek a megalkotását.  Javasolja, 
hogy  tárgyalják,  legalább  első  körben  készítsenek  egy  véleményezést,  nehogy  valamilyen 
törvénysértést kövessenek el azzal, hogy nincs ilyen rendelet.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: biztos benne hogy nem fognak törvénysértést elkövetni. Minden 
jutalmazással kapcsolatos ezeket a kérdéseket a köztisztviselői törvény tartalmazza, ezek mind azon 
felüli tételek. Úgy gondolja, ilyen szabályzat kidolgozására evvel párhuzamosan gondolkozni kell 
azon,  hogy  a  közalkalmazottakra  vonatkozó  milyen  juttatásokat  tudnak  meghatározni.  Egybe 
kellene  elvégezni,  ugyanis  problémát  okozna  az,  hogy  a  köztisztviselőket  döntenek  ezekről  a 
dolgokról, a közalkalmazottaknál adott esetben nem. 2-es pont, hogy ebben olyan tételt találnak, 
amely a költségvetésüket  jelentősen terheli.  Éppen ezért  láthatják a 6-os pontban a költségvetés 
szóló rendelet módosítását. Úgy gondolja per pillanat nem engedi meg a költségvetésük, hogy azt a 
változatot fogadják el ami adott esetben súlyosan érintheti a költségvetés-tervezetet. 
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  köztisztviselői  és  a  közalkalmazotti  státusz  különböző.  A 
köztisztviselői  törvény nem ad mindenre  magyarázatot,  és  végrehajtására  helyi  szabályokat  kell 
alkotni.  A hivatal  összeállított  egy anyagot,  amely alkalmas arra,  hogy a bizottság tárgyalja,  és 
véleményt nyilvánítson. Kiegészítésként elmondja, hogy nem a köztisztviselői rendelet miatt kell a 
költségvetési rendeletet módosítani, hanem az egy fő foglalkoztatása kapcsán, a cserjéző vásárlása 
miatt, valamint a közvilágítás miatt.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: a  6-os  pontban szereplő költségvetés  módosítása  miatt,  azt  a 
pontot  nem kívánta  megváltoztatni.  Visszatérne  a  4-es  és  5-ös  pontra,  úgy gondolja  nem kellő 
alapos felkészültséggel  tárgyalnák  meg ezt  a előterjesztést,  és  szeretné,  ha erre alaposabban fel 
tudnának  készülni,  mint  ami  idő  rendelkezésre  állt.  Éppen  ezért  szavazásra  szeretné  feltenni  a 
kérdést.
Juhász  Sándor  polgármester: nem  érti  az  elnök  urat,  mert  nem  3  nap,  hanem  több  nap  állt 
rendelkezésre az előterjesztés áttanulmányozására. Kéri a Pénzügyi Bizottságot, hogy felkészülten 
jöjjenek a bizottsági ülésekre.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: úgy gondolja  erre,  ennek a  szabályzatnak  nem állt  kellő  idő 
rendelkezésre,  sokkal  jobban  át  kellene  gondolni.  Vannak  rögtön  indikációi  a  költségvetésre, 
gondolja hogy meg kéne vizsgálni, hogy más településeken ez hogy néz ki, meg kell nézni esetleg, 
hogy Monoron hogy néz ki. Gyakorlatilag egy kívánságlistát látnak, és ez nagyban befolyásolhatja 
a költségvetésüket. Per pillanat nem áll a költségvetésük olyan szinte, hogy ezeket az igényeket ki 
tudná  elégíteni.  Éppen  ezért  még  egyszer  felteszi  a  kérdést,  van-e  még  valakinek  ehhez 
hozzászólása. Amennyiben nincs. 
Lomen Attila: szeretné megtárgyalni, és adjanak javaslatot/javaslatokat a tartalomra vonatkozóan. 
Az anyagában aláhúzta amit kifogásol, és ezt szeretné megtárgyalni.
Dr. Práczki Péter bizottsági elnök: úgy gondolja nem elég aláhúzogatni, hanem sokkal jobban át 
kellene gondolni. Nem elég az hogy felolvassa valaki hogy mi nem tetszik neki, hanem véleménye 
szerint ezt úgy kellene előkészíteni,  hogy meg kell nézni a szomszédos településeken.  Meg kell 
nézni Monort ő ezt meg is tette, és teljesen másképp néz ki. Olyan szabályzat van előttük, ami túl 
lép minden olyan határon, amit a környezetében látott. Úgy gondolja ezt a két napirendi pontot át 
kellene  gondolni  és  át  kellene  tenni  őszre.  Szerinte  egyáltalán  nincsenek  nyomás  alatt  ezzel 
kapcsolatban.  Megérti amit Lomen Attila mond, de úgy gondolja nem kellő megalapozottsággal 
tenné,  ah  ezt  most  megtárgyalnák.  Úgy  gondolja,  hogy  szeptemberre  letesz  alternatívákat,  és 
behozza  Nyáregyházának  is  a  hasonló  tervezetét,  táblázatot  fognak  készíteni,  amelyben 
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összefoglalják azt,  hogy hasonló települések,  mint  Vasad,  Nyáregyháza,  Monor mit  ajánlanak a 
köztisztviselőik számára, és onnantól lehet egyezkedni. És azt az anyagot ki kell adni, és meg is 
fogja  tenni.  Éppen  ezért  úgy  gondolja,  hogy  annak  függvényében  a  többiekhez  képest  is 
összehasonlítva, és ezt egyeztetve a saját költségvetésükkel, lehetőségeikkel, akkor lehet ezt igazán 
a testület  elé vinni.  Ez az ő meglátása,  de természetesen respektálja mindenkinek a látásmódját 
ezzel kapcsolatban. kérdezi van-e még valakinek valamilyen hozzászólása.  
Záhonyi  Zoltán: úgy  gondolja,  hogy  a  bizottság  teljes  létszámában  kellene  tárgyalni,  amikor 
mindenki itt van, mert olyan fajsúlyú a dolog. Ezért támogatná a napirendi pont elhalasztását.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: beszélt a Tóth Attila bizottsági taggal és ő is egyetért azzal, hogy 
tegyék  át  ezt  egy  későbbi  időpontra,  szeptemberre.  Kérdezi  van-e  még  valakinek  valamilyen 
hozzászólása. Amennyiben nincs felteszi szavazásra a kérdést. Aki egyet ért azzal, hogy ezt a két 
napirendi  pontot,  tehát  a  még  egyszer,  a  4-es  napirend  előterjesztés  a  a  köztisztviselők 
munkavégzéséről, a munka és pihenőidőről, egyéb juttatásokról, valamint a Polgármesteri Hivatal 
működését  érintő  egyes  szabályokról  szóló  rendelet  véleményezésére,  valamint  5-ös  napirendi 
pontot előterjesztés a Közszolgálati szabályzat véleményezésére. Aki egyetért, hogy ezt egy későbbi 
Pénzügyi Bizottsági ülésen, javaslata szerint szeptemberben, áttegyék az tegye fel a kezét. 

A  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök  napirend 
módosítására tett javaslatát 2 igen és 2 nem szavazattal elutasítja. 

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: Mivel az 50%-ot nem érte el, ezt a két napirendi pontot törölték.
Vargáné Vass Éva jegyző: nem törölték,  hanem a bizottság elutasította a napirend módosítására 
vonatkozó javaslatát.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: pontosabban nem tárgyalják meg.
Vargáné Vass Éva jegyző: nem, ebben az esetben az elnök úr módosító javaslatát a bizottság nem 
fogadta el.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: jegyző  asszonynak  felhívja  szíves  figyelmét,  hogy 
megérdeklődte,  hogy mi  van  ebben az  esetben,  éppen ezért  mivel  nincsen  döntés,  de  az  hogy 
döntésre kerüljön és a napirendben megtárgyalják 50%+1 kell, hogy bekerüljön és akkor lehetne ezt 
tárgyalni.  Ezért  patthelyzet  van nem fog megtárgyalásra  kerülni,  de ha akarja a jegyző asszony 
akkor nagyon szívesen felhívja a jogászát.  Tehát akkor térjenek a napirendek közül az egyesre, 
vagyis a kettesre.
Vargáné Vass Éva jegyző: a bizottság még nem döntött a napirendről.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök:   igaza van a jegyző asszonynak, valóban nem szavaztak még a 
napirendről. Kéri a bizottságot, hogy ennek megfelelően, tehát a módosításokkal az új napirendi 
pontokkal, új napirendbe, tehát még egyszer az első két napirendi pont megcserélése, a 4-es 5-ös 
kiesik.
Vargáné Vass Éva jegyző: elnök úr  nem esik ki  a 4-es  és 5-ös napirendi  pont,  mert  az  írásos 
meghívóban szerepel, és az erre vonatkozó módosító javaslatot a bizottság elutasította. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: igen, de miután nincsen meg a kellő szavazat ezért nem fogják 
megtárgyalni ezt a két napirendi pontot.
Vargáné Vass Éva jegyző: az elnök úr módosító javaslatát  nem támogatta a Bizottság,  tehát az 
eredeti napirendet kell megszavaztatni.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: szerinte ez nem így van, meg kell kérdeznie a jogászát, nem bízik 
meg a jegyző véleményében. 5 perc szünetet rendel el.

Szünet 18.17-18.27
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Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: elhangzott  a  jegyző asszony álláspontja, hogy a 4-es és 5-ös 
fennmarad  a  napirendek  között  és  akkor  megszavazzák.  Az  ő  álláspontja  az,  hogy patthelyzet 
alakult ki, hogy a 4-es és 5-ös pont lekerül a napirendről csak akkor és abban az esetben, ha az 
SZMSZ erről külön rendelkezik. Megkérdezi a jegyző asszonyt, hogy erről az SZMSZ rendelkezik-
e.
Vargáné Vass Éva jegyző: a napirendhez módosító javaslatot tett Dr.Práczki Péter bizottsági elnök, 
a  többi  bizottsági  tagnak is  lehetőséget  kell  adni  arra,  hogy a  napirend módosítására  javaslatot 
tehessen. A napirendről egyszerű szótöbbséggel szíveskedjen dönteni a bizottság.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök:  akkor a következőképp javasolja a napirendet:

1. Előterjesztés Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
92/2008.(V.29.) Kt. határozat pénzügyi fedezetének megteremtésére
2. Előterjesztés Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal dolgozóinak jutalmazására
3. Tájékoztatás fűnyíró vásárlásáról
4.  Előterjesztés  Monorierdő  Község  Önkormányzat  2008.évi  költségvetéséről  szóló  
2/2008.(II.06.) Kt. rendelet módosítására
5. Előterjesztés lakossági bejelentés alapján a Fürdő utca teljes hosszában „fekvőrendőrök” 
elhelyezésére
6. Jujutsu kör jutalomkeretének biztosítása 2-78
7.  Előterjesztés haszonbérleti kérelmekre 2-79
8. Előterjesztés közvilágítás bővítésére 2-80
9.  Leválással  kapcsolatos  önkormányzatok  tulajdonosi  megállapodás,  egyezségre  
Monorierdő önálló településsé nyilvánítását követő vagyonmegosztásról
10. Egyebek

Megkérdezi  van-e  valakinek  valamilyen  kiegészítés.  Ha  nincsen  akkor  az  eredeti  napirendet 
módosítanák ahogy az imént elhangzottakkal módosítaná, és ki ezzel a módosítással egyetért tegye 
fel a kezét. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési  Bizottság az ismertetett napirendi pontokra és sorrendjére 
tett javaslatot 2 igen és 2 szavazattal elutasítja.

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: nincs döntés akkor menjenek haza.
Juhász Sándor polgármester: az SZMSZ szerint újból össze kell hívni az ülést.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a helyettese összehívja. 
Kiss Dénes László: véleménye szerint el kell fogadni az eredeti napirendet.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: patthelyzet van. Kiss Dénes László szavazzon igennel az általa 
javasolt napirendre, és akkor megtartják a bizottsági ülést. 
Záhonyi Zoltán: az SZMSZ mit mond?
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: kérdezzék meg a jegyző asszonyt.
Vargáné Vass Éva jegyző: mivel nincs elfogadott napirend, nincs mit tárgyalni, és újra össze kell 
hívni a bizottságot.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: más is összetudja hívni a bizottsági ülést, nem csak ő. 
Juhász  Sándor  polgármester: az  elnök  urat  kérdezi,  hogy  mikor  lenne  a  következő  Pénzügyi 
Bizottsági ülés.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: 8  napon  belül  össze  kell  hívni  a  bizottságot.  Az  SZMSZ 
rendelkezik az összehívó személyéről az elnök akadályoztatásakor.
Vargáné Vass Éva jegyző: a bizottság ügyrendje rendelkezik erről, a VI. fejezet 6 pontja: az elnök 
által felkért bizottsági tag vezeti az ülést.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: berekeszti az ülést.
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Vargáné Vass Éva jegyző:  megkérdezi az elnök urat, hogy berekeszti vagy bezárja az ülést.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: bezárja.

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság ülését 18 óra 37 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Dr. Práczki Péter           Lomen Attila
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető 
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